
FAU-møte 19.oktober 2023 

Tilstede: Linn, Anne Ctahrine, Victoria, Tore, Vibeke, Mari. Forfall: Annlaug 

Saksliste: 

1.Info fra rektor. Hendelse etter skoletid , skolen jobber med saken.Diskusjon rundt ungdomsmiljøet 

og tilbudet til barn og unge i Pasvik.Invilver «Innsats for andre» fra Pasvik skole. 

2. Støtte til kantine v/Pasvik skole; vedtatt.Max 1000 pr gang. 

3.Fritidsklubb: fokusere på7.-10. Ønske om hver uke, men mulig det er for ofte. Hver 14. dag? Tirsdag 

passer best. Elevrådet er interessert. Må involvere foreldrene. Informere om hva FAU gjør. Skal 

opprette Messengergruppe med alle foreldrene. Be rektor sende ut info om Fritidsklubb. Hva med 

kino? Kontakte Aurora og/eller Filmklubben. Viktig at foreldrene fremsnakker klubben. Linn hører 

med Torbjørn og gir så styret beskjed. 

4.Flaskeinnsamling. Victoria har oppretet Messengergruppe for 4.-5.klasseforeldre. Noen har vippset 

inn. Fau prøver innsamling dette året. 

5. Lørdagskafe? Avventer. Hører med pensjonistene. 

6.Halloweenfest på Skogfoss. Uklart om Idrettshuset blir ferdig oppusset til da. Fokus på de yngste, 6 

år og oppover. Samarbeid med 4H.Ungdomsstrinnet er ikke interessert. FAU lar Halloween fest 2023 

fare. 

7. Økonomi. 49 218,41 ,- på konto pr.19.oktober. 

Eventuelt: Bussen. Bybussen er ofte sen. Krise på flere skoler. Skoleledelsen jobber med saken. FAU 

kan gjøre lite med dette pr dags dato.  

 

 


